
Vraag nr. 35
van 25 november 2003
van mevrouw  RIET VAN CLEUVENBERGEN

Nieuwbouw en renovatie overheidsgebouwen  –  Eco-
logie

Op 29 april 2003 werd aan de initiatiefnemers uit
de welzijns- en gezondheidssector die VIPA-subsi-
dies wensen te krijgen (Vlaams Infrastructuurfonds
voor Persoonsgebonden Aangelegenheden) een om-
zendbrief gezonden over ecologisch bouwen. De
concretisering staat in de omzendbrief.

Vanaf 1 juli 2003 werden zo minimumeisen in ver-
band met ecologisch bouwen opgelegd aan alle
voorzieningen uit de welzijns- en gezondheidssec-
tor die in de VIPA-procedure willen instappen.
Deze minimumeisen gelden vanaf 1 juli 2003 voor
nieuwe technisch-financiële plannen en master-
plannen, ingediend met het oog op het verkrijgen
van een subsidiebelofte.

Deze beslissing werd goedgekeurd door de rege-
ring, en legt allicht verantwoorde spelregels op aan
privé-investeerders.

Deze optie om dergelijk beleid te voeren, is geno-
men in de Vlaamse regering.

1. Mag ik de ministers vragen of de Vlaamse
openbare instellingen (VOI) die onder hun be-
voegdheid vallen, ook deze ecologische bouw-
regels toepassen bij nieuwbouw of renovatie ?

2. Mag ik de minister bevoegd voor de diensten
van het Ministerie van de Vlaamse Gemeen-
schap zelf, vragen of de Vlaamse overheid, in-
dien zijzelf bouwheer is, ook deze ecologische
regels toepast ?

N.B. Deze vraag werd gesteld aan alle ministers (So-
mers vraag nr. 21, Landuyt nr. 22, Vanderpoor-
ten nr. 35, Van Mechelen nr. 38, Van Grember-
gen nr. 43, Bossuyt nr. 93 , Sannen nr. 51 , Byt-
tebier nr. 35 , Ceysens nr. 22, Keulen nr. 38).

Antwoord

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt
door de heer Paul Van Grembergen, Vlaams mi-

nister van Binnenlandse Aangelegenheden, Cul-
tuur, Jeugd en Ambtenarenzaken 

(Gecoördineerd antwoord: Bulletin van Vragen en
Antwoorden nr. 7 van 30 januari 2004, blz. 1452 –
red.)




